
Laten zoals het nu is en geen beloftes doen wat later toch niet waar gemaakt wordt

beter 2x stemmen, anders raak je snel onbewust aan het stemmen )niet nadenken voor je stemt

Alle faciliteiten die nu in Schijndel zijn, moeten in ieder geval hier blijven

Gemeente Schijndel is groot genoeg

raadpleging niet met verkiezingen maar al eerder

ja, burgers moeten worden geraadpleegd, maar of het iets mee gebeurd…

raadpleging niet met verkiezingen maar al eerder

Waarom samengaan met andere gemeenten? Schijndel moet beter boekhouden en niet beleggen in Icesave. 

Hierdoor veel te kort. Burgers moeten lijden. Kan niet waar zijn.

Weet niet Schijndel moet samengaan of zelfstanding moet blijven in veband met informatie achterstand

van wie is schijndel, toch van de gemeenschap en niet van een paar personen

vraag 1: Een grotere gemeente dan nu met samenwerkingsverbanden die van belang zijn met meerdere 

gemeentes

vraag 2: Ja, dat is goed maar geef aan dat aan de huidige schaal op onderwerpen grote gevaren schuilen

vraag 3: Dat is veel te laat ivm op hande zijnde zaken zoals WMO, jeugdzorg

De raadpleging heb ik liever per brief. Mijn voorkeur gaat uit naar een fusering met St. Oedenrode

Schijndel moet zelfstandig blijven !

Voorkeur voor samengaan met St. Oedenrode en Veghel. Niet met Boxtel en St. Michielsgestel

Raadpleging moet al eerder plaatsvinden

vraag 1: Een grote gemaante mag. Maar…

vraag 3: ook schaliegas betrekken!

Opmerking: maar de nieuwe "gemeenteraad"moet wel feeling houden met burgers. Liefst trouwens Rooi en 

gestel bij ons

Bij een herindeling (noem fusie) blijven plannen/zaken die aangepakt moeten worden langer liggen, omdat in 

een grotere gemeente nog meer prioriteiten gesteld moeten worden met het beschikbare geld. Dat werkt in 

de hand dat de burger nog meer moet bijdragen

Raadpleging moet al eerder plaatsvinden

Fijn als de gemeente eventueel wat groter wordt, meer mogelijkheden.

Samenwerking op energiegebied is belangrijk!

Schijndel moet wel een mate van zelfstandigheid houden. Is dat bestuurlijk wel te waarborgen?

Ik vind dat er de laatste tijd goed geregeerd/bestuurd wordt.

De snelheid is veel te hoog. Er wordt geforceerd.

Te weinig info over wat de voor- en nadelen zijn.

Er is geen informatie! Veel te weinig info op cultureel gebeied van omliggende gemeente.

De raadpleging moet eerder plaatsvinden

Eerst goed onderzoek. Hoe zit het met de afstanden.

Graag info van tevoren

Binnen (ten zuiden) van het kanaal blijven.

Samen met Rooi. En dan verder liver met Boxtel dan Veghel.

Raadplegging moet eerder.

Raadplegging moet eerder.

Liever zelfstanding maar samengaan zal ook wel voordelen hebben.

Zeker niet met Veghel. Grotere gemeente zorgt misschien voor beter geinformeerde mensen.

Voorkeur om samen te gaan met Veghel en St. oedenrode.

Raadpleging moet wel eerder plaatsvinden.

Veghel is het meest logisch.

Raadpleging moet wel eerder plaatsvinden.

Geen Veghel! Verder ligt het er aan met welke gemeente.

In ieder geval met St. Oedenrode en zeker niet met Veghel.



Raadpleging is goed, maar er zitten ook al vertegenwoordigers in de raad. De raadpleging met al eerder 

plaatsvinden omdat het anders waarschijnlijk al te laat is.

Het is toch al beklonken. De gemeente wordt nu groter en over een aantal jaar is het één groot Den Bosch.

Schijndel moet zelfstandig blijven om zijn eigen identiteit te kunnen behouden.

De burgers moeten in ieder geval worden geraadpleegd over met welke gemente(n) er wordt samen gegaan.

Een raadpleging samen met de verkiezingen is een goed moment omdat de mensen politiek bewuster zijn.

Schijndel moet zelfstanding blijven maar kan wel met andere gemeenten samen werken op bepaalde 

gebieden om de krachten te bundelen.

Schijndel moet zelfstandig blijven als dit financieel haalbaar is.

Raadpleging van de burgers is goed, mits zij goed zijn geinformeerd over de voor- en nadelen.

Deze raadpleging zou al eerder moeten plaatsvinden.

Samenwerken zou beter zijn dan fuseren.

Schijndel moet zelfstandig blijven, maar van boven af is al opgelegd dat niet niet mogelijk is.

Een mogelijke raadpleging zou eerder moeten plaatsvinden.

Er zou een raadpleging moeten plaatsvinden over met welke gemeente(n) er wordt samen gegaan.

Raadpleging moet al eerder plaatsvinden.

Raadpleging moet al eerder plaatsvinden.

Schijndel is al groot genoeg.

Raadpleging moet al eerder plaatsvinden.

Eventueel met Veghel samengaan

Raadpleging moet al eerder plaatsvinden.

Raadpleging moet al eerder plaatsvinden.

Schijndel moet Schijndel blijven!

Zelfstandig blijven, wordt anders een nog grotere zooi.

Samengaan met andere gemeente(n) heeft voor- en nadelen.

Vooruitzien is regeren. Gemeenteraad vertegenwoordigt de inwoners van Schijndel

Naar de burgers wordt toch niet geluisterd. Onze meningen tellen niet. Ze doen toch we ze willen.

mensen op een eenvoudige manier voorlichten wat de herindeling voor ons als inwoners betekend. Veel 

mensen weten niet of niet volledig wat het inhoud.

Schijndel moet Schijndel blijven! Samenwerken OK.

Luister naar de burgers/ inwoners

Laat de mensen zelf meebeslissen door middel van een stemming onder de inwoners

1. Te weinig zicht op voor-/nadelen voor de gemeente en burgers

2. Gemeenteraad vertegenwoordigt ons en is beter geinformeerd over voor- en nadelen

3. Meeste burgers zijn te weinig op de hoogte om een goed besluit te kunnen nemen

Als het financieel mogelijk is moet Schijndel zelfstandig blijven. Zo niet dan toch zijn eigen identiteit behouden

Raadpleging moet al eerder plaatsvinden.

Laten zoals het nu is en geen beloftes doen wat later toch niet waar gemaakt wordt

beter 2x stemmen, anders raak je snel onbewust aan het stemmen )niet nadenken voor je stemt

van wie is schijndel, toch van de gemeenschap en niet van een paar personen

De raadpleging heb ik liever per brief. Mijn voorkeur gaat uit naar een fusering met St. Oedenrode

Schijndel moet zelfstandig blijven !

vraag 1: Een grote gemaante mag. Maar…

vraag 3: ook schaliegas betrekken!

Opmerking: maar de nieuwe "gemeenteraad"moet wel feeling houden met burgers. Liefst trouwens Rooi en 

gestel bij ons



Bij een herindeling (noem fusie) blijven plannen/zaken die aangepakt moeten worden langer liggen, omdat in 

een grotere gemeente nog meer prioriteiten gesteld moeten worden met het beschikbare geld. Dat werkt in 

de hand dat de burger nog meer moet bijdragen

Binnen (ten zuiden) van het kanaal blijven.

Liever zelfstanding maar samengaan zal ook wel voordelen hebben.

Zeker niet met Veghel. Grotere gemeente zorgt misschien voor beter geinformeerde mensen.

Voorkeur om samen te gaan met Veghel en St. oedenrode.

Raadpleging moet wel eerder plaatsvinden.

Vooruitzien is regeren. Gemeenteraad vertegenwoordigt de inwoners van Schijndel

Schijndel moet Schijndel blijven! Samenwerken OK.

Laat de mensen zelf meebeslissen door middel van een stemming onder de inwoners

Als het financieel mogelijk is moet Schijndel zelfstandig blijven. Zo niet dan toch zijn eigen identiteit behouden

Is er nog te ontkomen aan het opgaan in een grote gemeente? Is het zelfstandig blijven nog wel op te 

brengen? 

Het is moeilijk beoordelen als je niet weet wat de gevolgen zijn. Bijvoorbeeld: kunnen we in Schijndel dan nog 

gewoon naar het gemeentehuis, is er bij andere samengevoegde dorpen gekeken of het wel genoeg opleverd?

Ik vind het "feitelijk opheffen" van een gemeente niet tot het gegeven mandaat van een zittend college 

behoort. Dat hoort onderwerp van verkiezing te zijn!

Het samengaan met Sint-Oedenrode is ridicuul. Van oudsher zijn de twee dorpen totaal verschillend. Een elite-

dorp versus een arbeidersdorp. De culturen passen eenvoudigweg niet samen.

Een samenwerking met een andere typische arbeidersgemeente als Veghel zou meer voor de hand liggen.

een referendum hierover lijkt me een vereiste. Veghel is geen gemeente om bij aan te sluiten, dan volgt Uden 

direct en hangt Schijndel er nog zo'n beetje bij. we zullen veel meer en hogere gemeentelijke belastingen gaan 

krijgen om de ambities van die 2 gemeenten te financieren. Te groot is voor de bewoners een slechte zaak.

Als samengaan niet te voorkomen is dan liever met Boxtel/St.Michielsgestel. St. Oedenrode zonder Veghel 

heeft echter mijn voorkeur. Samengaan met Veghel betekent n.m.m. het einde van de Meierij; beleving en 

kleinschaligheid, voor zover die nog bestaat.  

Zou dit juist niet gelijk laten lopen met de gemeenteraadsverkiezingen.

Het zittend college zou een raadpleging dan evt. vooraf moeten organiseren. 

Maar zoveel mensen zoveel meningen. Veroorzaakt alleen denk ik nog meer onrust. In Den Haag gaan ze toch 

door. Schijndel redt niet meer op zijn eentje in de toekomst.  

Wij hebben bij de vorige verkiezingen de huidige coalitie het mandaat gegeven om namens ons als 

Schijndelaren beslissingen te nemen.        Raadpleging ben ik dan ook geen voorstander van. Dan moet je wel 

heel goed op de hoogte zijn van alles wat hierbij speelt en dat is denk ik lang niet iedereen.

Ja, eerst een raadpleging!!!

Dit hadden jullie eigenlijk direct moeten doen. Dus dit zijn 2 stemmen!

Ik hoop dat jullie nummer een worden met de verkiezingen maar laat jullie eens wat meer horen in Schijndel 

zodat de burger die geen krant meer kan betalen en/of geen internet heeft een beetje weet wat deze 

geweldige gemeenteraad allemaal voor ons beslist!.

Er zijn raadsleden gekozen om hierover een besluit te nemen. Het zou van daadkracht getuigen als deze 

raadsleden hierover ook een besluit durven te nemen. Inwoners hebben niet voldoende informatie om 

hierover gefundeerd ja of nee te kunnen zeggen. Dus wordt het een reactie op basis van onderbuikgevoelens.

Eerder... Zsm.

Gewoon samenvoegen met Rooi en Veghel. Mooie combinatie.

"Moet de gemeente sterk genoeg zijn om de Jeugdzorg, AWBZ en Wet Werken naar Vermogen te kunnen 

uitvoeren?" Doe die vraag er ook bij.

Een grote sterke gemeente die de uitdagingen van de toekomst gedegen weet aan te pakken en met gedegen 

oplossingen komt.



samengaan met Sint-Oedenrode is prima. Eventueel ook met Gestel , maar zeker niet met Veghel.

ik vind het wel belangrijk, dat de stemmers ook de financieele positie van de eventuele fusiepartners kennen. 

ik hoorde b.v. dat Sint-Oedenrode qua voorzieningen ver achter loopt op Schijndel

Weet u, die fusies gaan er toch komen. Voor Schijndel is het, gezien de sociaal-economische banden, het 

beste om te gaan fuseren met Rooi én Veghel. Dat is een aanvulling en bovendien zijn alle drie de dorpen 

gelijkwaardig. Boxtel hoort hier niet bij. Daar hebben we niets mee. Bovendien, economie is wat mensen 

nodig hebben. Dat profiel vinden we bij Veghel.

we hebben niets te vertellen, waarom niet?


